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MEDLEMSBREV 2-08 

 

Sommaren närmar sig och aktiviteten i vikarna börjar igen småningom. 

Under styrelsemöten har vi börjat fundera på att förverkliga åtgärderna som 

finns i restaureringsplanen. Att få information kring hur miljöstödsystemet 

fungerar då det ännu inte finns blanketter heller är inte så lätt. Därför har vi 

kontaktat både hushållningssällskapet och miljöcentralen för att få en expert 

att berätta hur vi kan gå tillväga. Anni Karhunen kommer den 16.4 kl. 14-16 till 

Västanfjärd (bibbavinden) för att gå igenom hur vi skall gå tillväga för att 

anhålla om bidrag.  

Styrelsen hoppas på att så många som möjligt kan delta och framförallt 

markägaren är hjärtligt välkomna. För att en förening skall kunna söka om 

stöd bör markägaren ha godkänt ett arrendeavtal där åtgärden förverkligas. 

 

Vårmötet blir den 2.5 kl. 15.00 i Bibliotekets mötesrum. Under mötet behandlas 

stadgeenliga ärenden och vi har bjudit in Kalle Augustsson för att berätta om 

vassen som växt, hur man utrotar den från sin strand och vilka både negativa 

och positiva effekter detta kan ha. Vi vet att Kalle har en mångårig 

erfarenhet av vassklippning och han har satt sig in i vassens egenskaper och 

möjliga användning. 

 

Doro-klipparen som monteras på båt 

får gärna hyras under sommaren 2008. 

För det bästa resultatet om man vill 

”förinta vassen” är att klippa strax efter 

midsommaren och en gång till i början 

av augusti. Fördelen är att mängden 

vass att kratta upp på land då är liten 

och att vassen inte hinner ta igen. 

Klipparen hyrs ut av Tomas Östermalm 

och kan gärna beställas. Hoppas också 

viklagen hinner klippa de allmänna områden som tidigare år. 

 

En eventuell resa till Dagö har börjat planeras igen. Eventuellt innehåller den 

vildsvinsjakt förutom vasstak, skörd av vass och maskinpark samt allmän 

guidning. Tidpunkten för resan planeras till september-oktober. Annalena 

Sjöblom utreder stödmöjligheter och Tomas Stenström funderar på 

programmet tillsammans med Siim Sooster. Resan kommer inte att belasta 

föreningens ekonomi. 

 

Den årliga medlemsavgiften får betalas till kontot 163835-38833: 15euro 

/person eller 30 euro per familj. Var och en får avgöra hur man vill vara 

medlem. Medlemsavgiften går till föreningens verksamhet. Skickar med 

inbetalningskort för dem som inte betalt årets avgift ännu. 

 

Om Ni har frågor kring verksamheten kontakta oss gärna: 

Tomas Östermalm, ordförande 0400-744953, tomas.ostermalm@pp1.inet.fi 

Tomas Stenström 050-5597401, tomas.stenstrom@elisanet.fi 

Annalena Sjöblom, sekreterare 050-408132, annalena.sjoblom@parnet.fi 

http://www.mebb.net/~vastanfjards.vikar
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JÄSENKIRJE 2-08 

 

Kesä lähestyy ja lahdissa alkaa taas pikkuhiljaa tapahtua  

Hallitus on kokoontunut ja olemme pohtineet restaurointisuunnitelmassa 

olevien toimenpiteiden toteuttamista. Tietoa ympäristötuista ei ole ollut 

helposti saatavilla kun lomakkeitakaan ei vielä ole Täten olemme ottaneet 

yhteyttä sekä Hushållningssällskapetiin että Ympäristökeskukseen. Anni 

Karhunen ympäristökeskuksesta tulee 16.4 klo. 14-16 (Kirjaston 

kokoushuoneessa) Västanfjärdiin kertomaan miten me voidaan edetä. 

Hallitus toivoo että moni voi osallistua tilaisuuteen ja eteenkin maanomistajat 

ovat sydämellisesti tervetulleita. Jotta yhdistys voi olla hakijana tarvitaan 

maanomistajalta vuokrauspoimusta ennen toteuttamista. 

 

Kevätkokous on lauantaina 2.5 klo 15.00 kirjaston kokoushuoneessa 

Kokouksessa käydään läpi sääntömääräiset asiat ja olemme kutsuneet Kalle 

Augustsonin kertomaan ruuosta (kaislasta) kasvina, miten siitä pääsee eroon 

rannalta ja mitkä sekä positiiviset että negatiiviset vaikutukset voivat olla. 

Tiedämme että Kallella on monen vuoden kokemus kaislan leikkaamisesta ja 

hän on tutkinut kaislan ominaisuuksia ja sen mahdollista käyttöä. 

 

Doro-leikkaajan, joka asennetaan 

veneeseen, voi vuokrata kesällä 2008. 

Parhaan tuloksen saa, jos haluaa kaislasta 

eroon, on leikata se kaksi kertaa kesässä: 

juhannuksen jälkeen ja elokuun alussa. Hyvät 

puolet ovat silloin että vedestä haravoitava 

kaislamäärä on pieni ja se että kaisla ei välillä 

ehdi elpyä. Leikkaajan saa vuokrata Tomas 

Östermalmilta ja sen voi tilata etukäteen. Toivomme myös että lahtikunnat 

tänä vuonna myös ehtivät leikata yleishyödyllisiä alueita lahdissa. 

 

Mahdollinen Hiidenmaan matka on taas suunnitteilla. Se sisältää mahdollisesti 

myös villisikametsästystä ruokokattojen, ruokoleikkauksen sekä yleisen 

opastuksen ohessa. Ajankohdaksi on alustavasti katsottu syys-lokakuu. 

Annalena Sjöblom tarkistaa mahdolliset tuet ja Tomas Stenström suunnittelee 

ohjelmaa tarkemmin Siim Soosterin kanssa. Matka ei tule rasittamaan 

yhdistyksen taloutta 

Vuosittainen jäsenmaksu saa maksaa yhdistyksen tilille 163835-38833: 15euro 

/henkilö tai 30 euro/ perhe. Jäsenmaksut käytetään yhdistyksen toimintaan. 

Niille jotka ei vielä ole maksaneet jäsenmaksunsa saa kirjeen mukana 

pankkisiirron. 

 

Jos teillä on kysyttävää, ottakaa mielellään meihin yhteyttä:  

Tomas Östermalm, Puheenjohtaja 0400-744953, tomas.ostermalm@pp1.inet.fi 

Tomas Stenström, 040-5323483, tomas.stenstrom@elisanet.fi 

Annalena Sjöblom, sihteeri 050-4080132 annalena.sjoblom@parnet.fi 

http://www.mebb.net/~vastanfjards.vikar

